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Abstract (en)
[origin: CA3190231A1] A lining (1) for drives, such as sterndrives (2), of vessels (3) has a housing (4) that consists of two housing halves (7 and
8). The housing (4) is secured on an adapter plate (9) fastened to the vessel (3). A seal (12) is provided between the housing halves (7 and 8).
A seal (18) that can be expanded by compressed air is arranged between the housing (4) and the adapter plate (9). The housing halves (7 and
8) are connected to one another by means of (lever) tension locks (11). The housing (4) is secured on the adapter plate (9) by means of (lever)
tension locks (11). In the housing (4), a float-controlled bilge pump (13), from which a line (14) leads to an opening provided in the upper area of the
housing (4), is provided below.

Abstract (de)
Eine Verkleidung (1) für Antriebe, wie Z-Antriebe (2), von Wasserfahrzeugen (3) weist ein Gehäuse (4) aus zwei Gehäusehälften (7 und 8)
auf. Das Gehäuse (4) ist an einer an dem Wasserfahrzeug (3) befestigten Adapterplatte (9) festgelegt. Zwischen den Gehäusehälften (7 und
8) ist eine Dichtung (12) vorgesehen. Zwischen dem Gehäuse (4) und der Adapterplatte (9) ist eine durch Druckluft aufweitbare Dichtung (18)
angeordnet. Die Gehäusehälften (7 und 8) sind miteinander mittels (Hebel-)Spannverschlüssen (11) verbunden. Das Gehäuse (4) ist mittels
(Hebel-)Spannverschlüssen (11) an der Adapterplatte (9) festgelegt. In dem Gehäuse (4) ist unten eine schwimmergesteuerte Bilgepumpe (13), von
der eine Leitung (14) zu einer im oberen Bereich des Gehäuses (4) vorgesehenen Öffnung führt, vorgesehen.
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